
1. SISTEM TEKMOVANJ V 3.DOL (3 LIGE) IN POTEM RAZIGRAVANJE ZA UVRSTITEV V 2.DOL. 
PREDLAGAMO SAMO  2 LIGI: VZHOD IN ZAHOD, Z VEČJIM ŠTEVILOM KLUBOV (DO 12 EKIP), PRVI DIREKT 
V 2.DOL, 2 UVRŠČENA PA POTEM BORBA S PREDZADNJIM/ALI PREDPREDZADNJIM IZ 2.DOL 
ZAHOD/VZHOD. SISTEM TE DODATNE LIGE JE NEFER ZA 1.UVRŠČENE IZ 3.LIG, KI BI SE JIM LAHKO 
ZGODILO DA SE NA KONCU CELO NE UVRSTIJO V 2.DOL. NE ZDI SE NAM PRAVIČNO, D ASE ZA VSTOP V 
2.DOL MORAŠ ZELO NAMUČIT, MEDTEM KO PA EKIPE KI SO NA REPU 3.DOL LIG, NIKAKOR NE MOREJO 
IZPASTI IN SO VSAKO LETO LEPO BREZ KAKŠNIH KVALIFIKACIJ ŽE KAR UVRŠČENE NASLEDNJE LETO V 
3.DOL, NE GLEDE NA TO, PA ČE VSE TEKME IZGUBIJO. TUDI V 3.DOL MORAJO BITI SANKCIJE, ČE SI TA 
ZADNJI (ALI CELO PREDZADNJI), MORAŠ IZPASTI IN SI SKOZI KVALIFIKACIJE SPET PRIDOBITI PRAVICO 
NASTOPA. ZATO PA JE TO PRIPELJALO DO TAKO ZELO SLABE KVALITETE EKIP V 3.DOL,KJER SO NEKJE 
4 MOŠTVA DOKAJ KVALITETNA, ZADNJIH 4 PA KATASTROFALNO SLABIH, KAR JE ZELO NEMOTIVACIJSKO 
ZA OSTALE EKIPE.  
 
2. MALA ODBOJKA/MINI ODBOJKA: TURNIRJE KJER SODELUJEJO 4 EKIPE IN SE IGRA 5 TEKEM, NIKAKOR 
NE BI SMELI DOBITI ORGANIZATORJI Z DVORANAMI, V KATERIH NE MOREJO PONUDITI 2 IGRIŠČ.TAK 
TURNIR TRAJA OD 10h do minimalno 15h KAR JE ZELO NAPORNO ŠE ZA NAVIJAČE, KAJ ŠELE ZA 
IGRALKE.TAKI ORGANIZATORJI LAHKO DOBIJO TURNIRJE S 3 EKIPAMI IN TUDI 3 TEKMAMI. 
 
3. SISTEM TEKMOVANJA MALA/MINI NA TURNIRJIH S 4 EKIPAMI NIKAKOR NI 
PRAVIČEN: RAZPORED NAJVEČKRAT NEPRAVIČNO IZLOČI EKIPO, KI JE V 1.TEKMI ZMAGALA, V 
2.IZBUBILA IN SE POTEM V 5.TEKMI NAJVEČKRAT  POMERI ŠE ENKRAT Z EKIPO, KI JO JE V 1.TEKMI ŽE 
PREMAGALA. TO JE SKRAJNO NEPRAVIČNO IN NEMOTIVACIJSKO ZA TO EKIPO. TAKO DA PREDLAGAMO, 
DA SE NA TAKEM TURNIRJU ENAKO KOT NA TISTEM S 3 EKIPAMI IGRA PO SISTEMU VSAK Z VSAKIM: 
VSAK IGRA 3 TEKME IN ZMAGA RES TISTI, KI JE SPOSOBEN VSE OSTALE 3 EKIPE PREMAGATI. 
 
4. PA SAM RAZPORED TEKMOVANJ: VSA SO PRAKTIČNO SKONCENTRIRANA OD OKTOBRA DO MARCA, 
POTEM PA DO JUNIJA PRAKTIČNO SAMO ŠE ZA NAJBOLJŠE. TEŽKO JE KLUBSKE EKIPE, KI SE NE 
PREBIJEJO V SAM VRH, MOTIVIRATI ZA TRENINGE (BREZ KAKRŠNIHKOLI URADNIH TEKEM) DO KONCA 
JUNIJA. LAHKO BI BILO MANJ SKONCETRIRANO V JESENSKIH/ZIMSKIH MESECIH (ALI PA ZAČETEK 
MALDINK/KADETINJ ŽE KONEC SEPTEMBRA-BI SE LAHKO PRESTAVILO NA KONEC OKTOBRA)IN BI SE 
POTEGNILA TEKMOVANJA VSAJ NEKJE DO KONCA APRILA.VEMO PA DA JE ZELO TEŽKO IN DA SE VES 
ČAS GOVORI O REPREZENTANČNIH AKCIJAH TAKRAT, VENDAR PA VEČINOKLUBOV TO NITI NE 
TANGIRA. 

 
 
I. DOL     
I. del      10  ekip 3-krožni sistem 
             27  tekem        /v tretjem krogu imajo višje uvrščene ekipe več tekem doma in ugodnejši rezpored/ 
II. del      končnica 8 ekip :   
1/4      2 tekmi /po pokalnem sistemu  -  povratna pri višje uvrščeni ekipi /    sobota - sobota  
1/2 finale   ter za 3. mesto    na dve dobljeni tekmi   /sobota - sobota sreda  
finale    na 3 zmage                 /sobota - sreda - sobota  ali  četrtek - nedelja - četrtek ...../ 
 
Prvenstvo naj se začne drugo soboto v septembru  /razen če igra reprezentanca na EP ali SP/  ..... v I. delu se igra 
le ob sobotah /nedeljah/ ....  
 
Pri pokalu in v 1/4 fin. DP  naj odloča zlati niz le če katera od ekip ene tekme ni izgubila po petih nizih ..../tako, kot je 
po novem v evropskih pokalih/ 
 
- to uvrščena ekipa neposredno izpade iz I. lige .... 9. uvrščena  pa  igra dodatni tekmi (pokalni sistem) z 2. 
uvrščeno v II. ligi .... 
 
Če bi bilo v I. ligi 12 ekip  bi  igrali najprej  dvokrožno  (22 tekem)  nato pa še enokrožno a v dveh ločenih 
skupinah (1.-6. in 7. - 12.)   in bi znova vsaka ekipa odigrala 27 tekem ...... 
 



ne podpiramo predloga ukinitve opcije "dvojna licenca mladi". 
  
Na programu mladih imata omenjena kluba podpisano konzorcijsko pogodbo o sodelovanju na mlajših selekcijah. 
Opcija "dvojna licenca mladi" nam je omogočala, da smo vsako leto formirali več skupin otrok, ki so tako lahko 
redno tekmovali v okviru OZS. V kolikor te opcije ne bo več, bodo stroški prehodov med kluboma prveliki (prestopna 
taksa), kar pomeni, da bomo določene skupine primorani ukiniti. 
  
Skratka, sodelovanje pri mladih selekcijah na nivoju vsaj dveh klubov, bi bilo primerno pustiti (vsaj z našega 
zornega kota), tako kot je bilo v letošnji tekmovalni sezoni. 
 
 
Tudi v našem klubu smo mnenja , da bi bila ukinitev libera bolj slaba kot dobra poteza. Iz preprostega razloga, ker 
bi se z ukinitvijo libera veliko 
manj žog ulovilo in posledično bi bilo manj atraktivnih točk, ker vemo kako centri lovijo nizke oziroma tako 
imenovane odpadke. Smatramo , da pozicija libera postaja 
vedno bolj pomembna in je smotrno , da že v zgodnji dobi dobimo specialiste za to pozicijo, ki jo dejansko igrajo bolj 
mali igralci – igralke in prav ti igralci iz prehoda iz 
male odbojke še vidijo razlog, da se ukvarjajo z odbojko. Zato smatramo, da se tako pomembne zadeve še enkrat 
preučijo in se ne gre na horuk v takšno spremembo. 
Predstavljajmo si, da se pri starejših deklicah – dečkih v rokometu ukine pivot, da se pri nogometu ukine pozicija 
napadalca , pri košarki center, …. 
Vedeti morate, da se pri tej starostni kategoriji že igra določena odbojka , ki ima glavo in rep. Pa tudi večina teh 
igralcev in igralki igra v starejših kategorijah vse do članic v II.državni ligi, 
Predstavljajte si kakšna zmeda bi se pojavljala pri teh igralcih in igralkah. V soboto igra za kadetinje z liberom , v 
nedeljo za starejše deklice brez libera…. 
Saj klubi , ki hočejo igrati brez libera, to lahko že sedaj. Pustimo trenerjem, naj se sami odločajo za igro z ali brez 
libera. 
 
Toliko, pa še enkrat v razmislek strokovnim odborom ali kaj so že… 
 
 
 


